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Izrazio je nezadovoljstvo odgovorom Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na nastavku 

36. sjednice, održanom 22. 11. 2012. Pitanje je ponovio Konferenciji ministara obrazovanja u 

BiH, a glasi: „U kojoj je fazi proces akreditiranja visokoškolskih ustanova u BiH? Koliko je 

dosad visokoškolskih ustanova završilo ovaj posao, te koji su plan i dinamika za okončanje 

ovoga procesa u prvoj fazi na javnim i privatnim visokoškolskim ustanovama u BiH?“ 

Izrazio je nezadovoljstvo odgovorom Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na nastavku 

36. sjednice, održanom 22. 11. 2012. Ponovio je pitanje koje glasi: „Molim da nam Vijeće 

ministara BiH pripremi i dostavi informaciju o položaju i stanju u sedam institucija kulture od 

značaja za BiH, s posebnim osvrtom na posljednja događanja vezana za zatvaranje 

Zemaljskog muzeja BiH. Molim da informaciju dobijemo žurno, do sljedeće sjednice 

Parlamentarne skupštine BiH.“ 

  
 


